
ZAPISNIK 

sa sedmog sastanka Upravnog odbora Hrvatskoga meteorološkog društva 

 
održanog 29.9.2006. godine u knjižnici DHMZ-a, s početkom u 14 sati 

   Upravni odbor: Alica Bajić, Duško Kraljev, Sonja Vidič, Višnja Vučetić, Zvonko Žibrat, 
Davor Nikolić 

   Sud časti: - 

   Nadzorni odbor: - 

Ispričani: Zvjezdana Bencetić Klaić, Anton Marki, Ivan Ljuština 

   Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika sa šestog sastanka Upravnog odbora HMD 
2. Planirani izlet u Zadar i okolici u prvoj polovici 2007. godine 
3. Izvješće o sastanku Europskog meteorološkog društva u Ljubljani 
4. Pripreme za izlet u Karlovac i Rastoke 7. listopada 2006. godine 
5. Obavijest o pripremama za izlet HMD u Austriju u drugoj polovici 2007. godine 
6. Izvješće o akciji Brački povjetarac za 2006. godinu 
7. Primanje novih članova u HMD 
8. Izvješće o uplaćenoj članarini za 2006. godinu 
9. WEB stranica HMD 

Ad 1.  

   Zapisnik je prihvaćen bez primjedbi. Sastanak uredništava HMČ - a i Geofizike nije još 
dogovoren zbog zauzetosti urednice HMČ-a, pa to ostaje za dogovoriti. U ediciji znameniti 
Hrvati izaći će marka s likom Andrije Mohorovičića. Održan je znanstveni skup 
"Prirodoslovna istraživanja riječkog područja" u Rijeci Sudionike skupa je u ime Hrvatskog 
meteorološkog društva kao jednog od suorganizatora pozdravila Alica Bajić. 

Ad 2. 

   Duško Kraljev je informirao UO o pripremama za izlet u Zadar, posjet GMP Zadar, te 
obilazak Ugljana, Pašmana i Dugog otoka. Informacije su primljene na znanje i izlet je 
prihvaćen u plan rada HMD-a. Pripreme idu na zadovoljavajući način, te je zaključeno da ih 
treba pravovremeno završiti, a posebno saznati sve moguće troškove kako bi se procijenio 
potreban financijskih udio svakog sudionika izleta. 

Ad 3. 

   Alica Bajić je dala izvješće o godišnjoj skupštini EMS održanoj u Ljubljani i sjednicama 
Komisija EMS-a održanih tijekom EMS godišnjeg sastanka. Zapisnik sa godišnje skupštine 
EMS nalazi se u prilogu ovom zapisniku, a izvjestaji o radu Komisija na web stranici EMS-a.  



Ad 4. 

   Pripreme su u završnoj fazi, te se očekuje realizacija izleta bez problema. Interes je znatan 
(oko 50 članova društva). 

Ad 5.  

   Nakon konzultacija sa članom društva, gospodinom Eisenwagnerom, UO je odlučio uvrstiti 
izlet u raspored za sljedeću godinu. Realizirao bi se posjet regionalnom meteorološkom centru 
u Grazu, upoznavanje - predavanje, o fizici lavina, posjet tipičnoj automatskoj meteorološkoj 
postaji Austrijske meteorološke službe, posjet solarnom opservatoriju (Kanzelhohe), inače 
zatvorenom za javnost, kratko predavanje o solarnoj fizici). Prihvaćen je prijedlog datuma, tj. 
22. i 23. rujna 2007. godine. I za ovaj izlet vrijedi napomena kao za izlet u Zadar. 

Ad 6.  

   Alica Bajić dala je izvješće o akciji Brački povjetarac za 2006. godinu. Akcija je i ove 
godine uspješno provedena. Ministarstvo generacijske solidarnosti i obitelji sufinanciralo je 
projekt sa 7000 kuna. 

Ad 7.  

Meteorolog Ivana Stiperski, djelatnica DHMZ-a, primljena je u clanstvo HMD. 

Ad 8.  

Zvonko Žibrat dao je izvješće o plaćenoj članarini za 2006. godinu. Članarinu još nisu platili 
svi, pa je zaključeno da se neplatiše mailom ili na drugi pogodan način podsjeti. 

Ad 9.  

Zadužuje se tajnik društva Davor Nikolić da stupi u kontakt sa tvrtkom ISKON koja nam 
sponzorira 100 mb prostora na web-u radi produženja ugovora za 2007. godinu. Također, 
treba postaviti upit da li je moguće dobiti dodatnih 100 mb, stoga što se predviđa 
objavljivanje HMČ na web-u društva. Naime, radi smanjenja troškova izlaska Časopisa 
(tisak), predviđa se da će u budućnosti Časopis izlaziti u elektronskom obliku, što postaje sve 
raširenija praksa u svijetu. Također, web stranicu društva treba pregledati, te vidjeti što se 
može maknuti da bi se oslobodio prostor, s obzirom da smo upozoreni da trošimo preko 100 
mb. 

Sastanak je završio u 16 sati. 

Zapisnik sastavio: 

Davor Nikolić 

 


